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Protokół Nr XXXI/10 

-------------------------------------------------------------------- 

z sesji Rady Miejskiej w Dobrej odbytej 29 marca 2010 r.  

w sali konferencyjnej Domu Kultury w Dobrej 

  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Janicki o godz. 905 otworzył XXXI sesję 

Rady Miejskiej w Dobrej. Powitał radnych, zaproszonych gości: kierowników  

jednostek organizacyjnych Gminy Dobra, przedstawicieli Wsi i Samorządów.      

 

Przewodniczący Paweł Janicki stwierdził, że na stan 15 radnych Rady Miejskiej 

w Dobrej w sesji bierze udział 14 radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada 

może obradować i podejmować uchwały. 

Nieobecny- Rafał Pietrzak. 

Listy obecności radnych i zaproszonych gości stanowią załączniki nr 1, 2 i 3  

do protokołu. 

Protokołowała obrady – Ewa Zasiadczyk – inspektor UM w Dobrej. 

 

Ponieważ nie zgłoszono zmian do porządku obrad Przewodniczący Rady 

Miejskiej  przedstawił porządek obrad XXXI sesji Rady Miejskiej w Dobrej. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Sprawy samorządu. 

7. Sprawozdanie Burmistrza Dobrej z działalności międzysesyjnej. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 
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1) wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę części gruntu oraz na odstąpienie od 

obowiązującego przetargowego trybu zawierania umów –uchwała nr 

XXXI/229/10 

2) wyrażenia zgody na bezprzetargowe zbycie nieruchomości- uchwała nr 

XXXI/230/10 

3) wyrażania zgody na udzielenie bonifikaty od ceny lokalu mieszkalnego 

przeznaczonego do sprzedaży na rzecz najemcy oraz określenia jej warunków 

i wysokości – uchwała nr XXXI/231/10 

4) nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy roku 2011 środków 

stanowiących fundusz sołecki – uchwała nr XXXI/232/10 

5) przekształcenia Szkoły Podstawowej w Dobrej poprzez likwidację „Szkoły 

Filialnej w Strachocicach”  – uchwała nr XXXI/233/10 

6) zatwierdzenia planów pracy Komisji stałych Rady Miejskiej w Dobrej na 

2010r.– uchwała nr XXXI/234/10 

7) wyrażenia zgody na oddanie w najem lokalu użytkowego na czas 

nieoznaczony oraz odstąpienie od obowiązującego przetargowego trybu 

zawierania tych umów – uchwała nr XXXI/235/10 

8) zamiaru podziału samorządowej instytucji kultury pn. Miejsko – Gminnego 

Ośrodka Kultury z siedzibą w Dobrej- uchwała nr XXXI/236/10 

9) zmiany budżetu na 2010 rok - uchwała nr XXXI/237/10 

9. Sprawozdania z realizacji  planu gospodarki odpadami za okres 01.01.2007 do 

31.12.2008.  

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych 

11. Wolne wnioski 

12. Zamknięcie obrad 

 

ad: 1, 2, 3.  

 

Jak wyżej. 

 

ad: 4.  

Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji. 

 



3 

 

 Przewodniczący Paweł Janicki poinformował, że protokół nr XXX/10 z dnia 1 

marca 2010r. z  poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Dobrej był wyłożony do wglądu w 

biurze Rady oraz przed posiedzeniem Rady, wszyscy radni mogli zapoznać się z jego 

treścią i wnieść uwagi. 

Do otwarcia sesji uwag takich nie zgłoszono i przewodniczący wnioskował o 

przyjęcie „Protokółu nr XXX/10” bez odczytywania. Po przeprowadzonym głosowaniu 

przewodniczący stwierdził, że protokół został jednogłośnie przyjęty przez Radę tj. na 

14 radnych obecnych na sali podczas głosowania za jego przyjęciem głosowało 14 

radnych, nie było głosów przeciwnych i wstrzymujących się. 

 

  

ad:  5.      

Interpelacje i zapytania radnych. 

 

 Radny Jan Dzierdzicki zapytał o drogę naprzeciw restauracji a dokładnie 

końcówki chodnika są duże problemy z przejściem i przejechaniem, oraz na ulicy 

Dekerta na wprost Pana Jana Koralewskiego jest bardzo dużo śmieci i żeby go jakoś 

zmobilizować aby na święta posprzątał. 

 Radny Henryk Gręzicki zapytał czy będą prace interwencyjne i od kiedy. 

 Radny Wiesław Ignaczak pytał odnośnie naprawienia drogi powiatowej Smulsko 

– Dąbrowica. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że odpowiedzi na wszystkie 

interpelacje i zapytania radnych zostaną udzielone w pkt.10 

 

ad:  6.  

          Sprawy samorządu. 

 

  

W sprawach samorządu głos zabrali: 

 

Pani Teresa Światłowska (Soł. Moczydeł) poruszyła sprawę naprawienia drogi od 

Boleszczyna do Dobrej.  

Pani Ewa Makówka (Soł. Chrapczewa) poruszyła sprawę naprawienia drogi w 

kierunku Szyman. 
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Pan Józef Frątczak (Soł. Piekar) poruszył sprawę wycinki drzew czy są konieczne 

zezwolenia i czy to jest wymógł z ustawy czy jakieś wew. rozporządzenie. 

 

Przewodniczący poinformował, że odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych będą 

udzielone w pkt.11. 

 

ad:  7. 

 

Sprawozdanie Burmistrza Dobrej z działalności międzysesyjnej. 

 

Burmistrz Dobrej p. Andrzej Piątkowski przedstawił, sprawozdanie dotyczące 

okresu od 02.03.2010r. do 26.03.2010 r. które stanowi załącznik nr 4. 

 

 

ad:  8.  

Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

 

1. Uchwała nr XXXI/229/10 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w 

dzierżawę części gruntu oraz na odstąpienie od obowiązującego 

przetargowego trybu zawierzania umów. 

 

Burmistrz poprosił o przedstawienie projektu uchwały Sekretarza Dobrej p. 

Stanisława Stasiaka, który poinformował, że Rada Miejska na podstawie art.37 ustęp 4 

z dnia 21 sierpnia 1997 r. o gospodarce nieruchomościami tj. (Dz. U. z 2004 r. Nr 261,  

poz. 2603 ze zmianami) posiada również kompetencje do wyrażenia zgody na 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia tych umów, co można w 

niniejszym przypadku uzasadnić   udogodnieniem dla dzierżawców gruntów, które są 

przez nich użytkowane i utrzymywane w dobrej kulturze działek położonych: 

1) Część gruntu oznaczonego nr geodezyjnym 497/3 o pow. 2,25ha położonego w 

Długiej Wsi, gm. Dobra na rzecz Pana Andrzeja Gajewskiego, zam. Dobra, ul. 

Kościuszki 8,  

z przeznaczeniem na uprawy zielone (trawa koszona),  

oznaczonego na mapie jako załącznik graficzny Nr 1 część A do niniejszej uchwały.  

2) Część gruntu oznaczonego nr geodezyjnym 497/3 o pow. 2,25ha (załącznik 
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graficzny nr 1 część C) położonego w Długiej Wsi, gm. Dobra na rzecz Pana 

Bartłomieja Gajewskiego, zam. Dobra, ul. Narutowicza 32 z przeznaczeniem na 

uprawy zielone (trawa koszona),  

 oznaczonego na mapie jako załącznik graficzny Nr 1 część B do niniejszej uchwały.  

3) Część gruntu oznaczonego nr geodezyjnym 497/3 o pow. 2,25ha, położonego w 

Długiej Wsi, gm. Dobra na rzecz Pana Piotra Sobańskiego, zam. Dobra, ul. 1-go Maja 

20 

 z przeznaczeniem na uprawy zielone ( trawa koszona ),  

oznaczonego na mapie jako załącznik graficzny Nr 1 część C   do niniejszej uchwały.  

4) Część gruntu oznaczonego nr geodezyjnym 574 o pow. 0,50ha,  położonego w 

Długiej Wsi, gm. Dobra na rzecz Pana Piotra Dębowieckiego, zam. Długa Wieś 1, gm. 

Dobra,  

 z przeznaczeniem na uprawy zielone (trawa koszona),  

oznaczonego na mapie jako załącznik graficzny Nr 1 część D  do niniejszej uchwały.  

5) Część gruntu oznaczonego nr geodezyjnym 248 o pow. 1,20ha,  położonego w 

Mikulicach, gm. Dobra na rzecz Pana Bernarda Pawlaka, zam. Mikulice 35, gm. Dobra,  

 z przeznaczeniem na uprawy zielone (trawa koszona),  

oznaczonego na mapie jako załącznik graficzny Nr 2  do niniejszej uchwały.  

6) Grunt oznaczony numerami geodezyjnymi 86 i 87/2 o pow. 1,50ha, położony w 

Chrapczewie, gm. Dobra na rzecz Pana Alojzego Pawlaka, zam. Szymany 20, gm. 

Dobra,  

 z przeznaczeniem na uprawy polowe,   

oznaczonego na mapie jako załącznik graficzny Nr 3  do niniejszej uchwały.  

7) Grunt oznaczony numerem geodezyjnym 83/3 o pow. 0,6719ha,  położony w 

Józefowie, gm. Dobra na rzecz Pana Jana Piasecznego, zam. Józefów 18, gm. Dobra.  

z przeznaczeniem na uprawy polowe 

         

         Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Wiesław Ignaczak 

poinformował o przyjęciu przez Komisję pozytywnej opinii do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Socjalno – Społecznej Janusz Nowakowski oznajmił, iż 

również Komisja ta pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Paweł Janicki zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę części gruntu oraz na odstąpienie od 



6 

 

obowiązującego przetargowego trybu zawierzania umów - uchwała nr XXXI/229/10, 

która została przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 14 radnych obecnych na sali 

podczas głosowania „za” jej przyjęciem głosowało 14 radnych, głosów „przeciw” i 

„wstrzymujących” – nie zgłoszono. 

 

Uchwała Nr XXXI/229/10 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 29 marca 2010 roku r. w 

sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę części gruntu oraz na odstąpienie od 

obowiązującego przetargowego trybu zawierzania umów stanowi załącznik nr 5 do 

protokołu.  

 

          2) uchwała nr XXXI/230/w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości.  

    

Burmistrz poprosił o przedstawienie projektu uchwały Sekretarza Dobrej p. 

Stanisława Stasiaka, który poinformował, że Gmina Dobra jest właścicielem 

nieruchomości gruntowej położonej w Mikulicach, gm. Dobra oznaczonej nr geod. 

614/2 o pow. 0,12 ha, zapisanej w księdze wieczystej  Nr 19158. 

Działka ta przylega do nieruchomości stanowiącej własność Pana Macieja Bednarka 

zam. Przykona, ul. Słoneczna 21 oznaczonej nr geod. 614/3, o pow. 5,25 ha, który 

złożył do Burmistrz Dobrej wniosek w sprawie nabycia działki Nr 614/2 o pow. 0,12 

ha, położonej w Mikulicach dla poprawienia warunków zagospodarowania 

nieruchomości będącej jego własnością, tj. dz. nr 614/3 o pow. 5,25 ha. 

Działka będąca przedmiotem zbycia nie może być zbyta jako odrębna nieruchomość 

ze względu na brak dojazdu i nie może być zagospodarowana jako odrębna 

nieruchomość.  

Zarówno nieruchomość zbywana jak i nieruchomość będąca własnością Pana Macieja 

Bednarka w studium uwarunkowań kierunków zagospodarowania przestrzennego 

zatwierdzonego Uchwałą Nr IX/63/99 z dnia 29.07.1999 r. Rady Gminy Dobra, 

przeznaczone są  pod  uprawy  polowe,  w części z możliwością zabudowy zagrodowej.  

W przedmiotowym stanie faktycznym zostają spełnione wszystkie przesłanki 

wynikające z art. 37 ust. 2 pkt. 6 ustawy o gospodarce nieruchomościami, który 

pozwala na zbycie bezprzetargowe tej działki Panu Maciejowi Bednarek. 

 

   Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Wiesław Ignaczak 

poinformował o przyjęciu przez Komisję pozytywnej opinii do projektu uchwały. 
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   Przewodniczący Komisji Socjalno-Społecznej Janusz Nowakowski oznajmił, iż 

również Komisja ta pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

 Przewodniczący Paweł Janicki zarządził głosowanie uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na bezprzetargowe zbycie nieruchomości, która została przyjęta 

przez Radę jednogłośnie tj. na 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania za jej 

przyjęciem głosowało 14 głosów „przeciw” i „wstrzymujących” – nie zgłoszono. 

 

          Uchwała nr XXXI/230/w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe zbycie 

nieruchomości,  stanowi załącznik nr 6 do protokółu 

 

  

       3) Uchwała nr XXXI/231/10 w sprawie wyrażania zgody na udzielenie 

bonifikaty od ceny lokalu mieszkalnego przeznaczonego do sprzedaży na 

rzecz najemcy oraz określenia jej warunków i wysokości. 

 

  

Burmistrz poprosił o przedstawienie projektu uchwały Sekretarza Dobrej p. 

Stanisława Stasiaka, który poinformował, że Gmina Dobra jest właścicielem 

nieruchomości położonej w mieście Dobra, oznaczonej nr geodezyjnym 2086, 

zapisanej w księdze wieczystej Kw Nr 35329, zabudowanej  blokiem mieszkalnym nr 

1, przy Placu J. Słowackiego w którym znajdują się wyodrębnione samodzielne lokale 

mieszkalne. 

Lokale mieszkalne znajdujące się w wyżej opisanym bloku, zajmowane są przez 

właścicieli oraz lokatorów na podstawie umów najmu na czas nieoznaczony, a  ich 

najemcom przysługuje pierwszeństwo w nabyciu tych lokali na podstawie art. 34 ust. 

1 pkt 3 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 roku o gospodarce nieruchomościami (tekst 

jednolity: Dz. U. z 2004 r, Nr 261, poz. 2603 ze zmianami). Wobec powyższego lokale 

te być sprzedane w trybie bezprzetargowym art. 37 ust. 2 pkt 1 ustawy z dnia 21 

sierpnia 1997 r. o gospodarce nieruchomościami (tekst jednolity: Dz. U. z 2004 r, Nr 

261, poz. 2603 ze  zmianami). 

Natomiast zgodnie z art. 68 ust. 1 właściwy organ może udzielić za zgodą, 

odpowiednio wojewody albo rady lub sejmiku, bonifikaty od ceny ustalonej zgodnie z 

art. 67 ust. 3. 
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Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Wiesław Ignaczak 

poinformował o przyjęciu przez Komisję pozytywnej opinii do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Socjalno – Społecznej Janusz Nowakowski oznajmił, iż 

również Komisja ta pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Paweł Janicki zarządził głosowanie nad projektem uchwały w 

sprawie wyrażania zgody na udzielenie bonifikaty od ceny lokalu mieszkalnego 

przeznaczonego do sprzedaży na rzecz najemcy oraz określenia jej warunków i 

wysokości,  która została przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 14 radnych obecnych 

na sali podczas głosowania „za” jej przyjęciem głosowało 14 radnych, głosów 

„przeciw” i „wstrzymujących” – nie zgłoszono. 

 

Uchwała nr XXXI/231/10 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 29 marca 2010 roku r. 

w sprawie wyrażania zgody na udzielenie bonifikaty od ceny lokalu mieszkalnego 

przeznaczonego do sprzedaży na rzecz najemcy oraz określenia jej warunków i 

wysokości,  stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

           4) Uchwała nr XXXI/232/10 w sprawie nie wyrażenia zgody na 

wyodrębnienie w budżecie gminy roku 2011 środków stanowiących fundusz 

sołecki. 

 

Burmistrz Dobrej Andrzej Piątkowski poinformował, że Ustawa z dnia 20 lutego 

2009 r. o funduszu sołeckim ( Dz. U. Nr 52, poz. 420) wprowadziła możliwość 

tworzenia funduszu sołeckiego poprzez wyodrębnienie w budżecie gminy środków 

przeznaczonych na realizację przedsięwzięć wnioskowanych przez sołectwa.  

Decyzję  w sprawie utworzenia w/w  podejmuje Rada Gminy do dnia 31 marca roku 

poprzedzającego rok budżetowy, podejmując uchwałę, w której wyraża zgodę albo nie 

wyraża zgody na wyodrębnienie funduszu w roku budżetowym.  

 Z uwagi na prowadzenie i realizację dużych inwestycji  takich jak: budowa 

wodociągów, kanalizacji, budowa hali sportowej, budowa i remont dróg i 

przeznaczeniem na ten cel dużych środków finansowych odstępuje się od tworzenia 

funduszu sołeckiego w 2011 roku.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Wiesław Ignaczak 
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poinformował o przyjęciu przez Komisję pozytywnej opinii do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Socjalno – Społecznej Janusz Nowakowski oznajmił, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Paweł Janicki zarządził głosowanie nad projektem uchwały w 

sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy roku 2011 środków 

stanowiących fundusz sołecki, która została przyjęta przez Radę jednogłośnie  tj. na 

14 radnych obecnych na sali podczas głosowania „za” jej przyjęciem głosowało 14 

radnych, głosów „przeciw” - nie zgłoszono, głosów  „wstrzymujących” – nie było. 

 

Uchwała nr XXXI/232/10 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 29 marca 2010 roku w 

sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy roku 2011 środków 

stanowiących fundusz sołecki, stanowi załącznik Nr 8 do protokółu. 

Przewodniczący Rady Paweł Janicki ogłosił 5 min przerwę. 

 

 5) Uchwała nr XXXI/233/10 w sprawie przekształcenia Szkoły 

Podstawowej w Dobrej poprzez likwidację „Szkoły Filialnej w Strachocicach”.  

 

 Burmistrz poprosił o przedstawienie projektu uchwały p. Barbarę Stasiak, która 

poinformowała, że zgodnie z art. 59 ust. 6 ustawy z dnia 7 września 1991 r. o 

systemie oświaty ( Dz. U. z 2004 r. Nr 256, poz. 2572 z późniejszymi zmianami ) 

przepisy dotyczące likwidacji szkoły publicznej zawarte w ust. 1-5 art. 59 stosuje się 

odpowiednio w przypadku przekształcenia szkoły. Zgodnie z powyższym szkoła 

publiczna może być przekształcona przez organ prowadzący z końcem roku szkolnego, 

po zapewnieniu przez ten organ uczniom możliwości kontynuowania nauki w innej 

szkole publicznej tego samego typu.  

Szkoła może zostać przekształcona po zasięgnięciu opinii organu sprawującego nadzór 

pedagogiczny . 

Ustawa o systemie oświaty nie zawiera definicji przekształcenia, to niewątpliwie 

stosując wykładnię celowościową, można uznać, że z przekształceniem placówki, o 

którym mowa w rat. 59 ust. 6 ustawy, mamy do czynienia wówczas gdy zaistniała 

taka zmiana organizacyjna, która doprowadziła do rozszerzenia, zawężenia lub 

wprowadzenia nowego zakresu edukacji danej placówki, przy eliminacji częściowej lub 
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całkowitej dotychczasowego zakresu edukacji   

Rada Miejska w Dobrej w dniu 15 lutego 2010 r. podjęła uchwałę w sprawie 

zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej w Dobrej poprzez likwidację „ Szkoły 

Filialnej w Strachocicach wraz z oddziałem przedszkolnym”  

Po podjęciu przedmiotowej uchwały Burmistrza Dobrej wystąpił w celu wyrażenia swej  

opinii do Rady Pedagogicznej  i  Rady  Rodziców Zespołu Szkół Publicznych w Dobrej, 

w skład której wchodzi Szkoła Podstawowa w Dobrej .  

W związku z powyższym pismem z dnia 17 lutego 2010 r. Rada Pedagogiczna w 

odpowiedzi na pismo Burmistrza Dobrej pozytywnie wypowiedziała się o planowanym 

przekształceniu.  

Również Rada Rodziców Zespołu Szkół Publicznych w Dobrej w Uchwale Nr 

VIII/2009/2010 z dnia 22 lutego 2010 r. wyraziła pozytywną opinię o przekształceniu 

Szkoły Podstawowej w Dobrej polegającym na likwidacji Szkoły Filialnej w 

Strachocicach wraz z oddziałem przedszkolnym   

Pismem z dnia 5 lutego 2010 r. zwrócono się do Związku Nauczycielstwa 

Polskiego Zarząd Oddziału  w Dobrej o wyrażenie opinii w przedmiotowej sprawie. 

Zarząd Oddziału w Dobrej w piśmie z dnia 11.02.2010 r. wyraził opinię, że podjęcie 

przedmiotowej uchwały jest uzasadnione.  

W dniach od 22 - 25 lutego 20108 zawiadamiano rodziców uczniów Szkoły 

Podstawowej  w Dobrej o podjęciu przez Radę Miejską w Dobrej uchwały nr 

XXIX/226/10  w sprawie zamiaru przekształcenia tej szkoły poprzez likwidację „Szkoły 

Filialnej w Strachocicach wraz z oddziałem przedszkolnym”. 

W wykonaniu wynikającego z art. 59 ust. 6 ustawy o systemie światy 

obowiązku zawiadomienia organu sprawującego nadzór pedagogiczny o zamiarze 

przekształcenia w terminie nie później niż końca lutego danego roku,  pismem z dnia 

25 lutego 2010r.  zawiadomiono Wielkopolskiego Kuratora Oświaty za pośrednictwem 

Wydziału Nadzoru Pedagogicznego o podjęciu uchwały w sprawie zamiaru 

przekształcenia Szkoły Podstawowej w Dobrej poprzez likwidację „Szkoły Filialnej w 

Strachocicach” oraz wystąpiono o wydanie opinii w tym zakresie.  

Wielkopolski Kurator Oświaty postanowieniem z dnia 9 marca 2010 r. pozytywnie 

zaopiniował przekształcenie Szkoły Podstawowej w Dobrej   

  

            Po likwidacji szkoły filialnej  uczniowie klas I – III będą dowożeni  autobusem 

szkolnym do Dobrej /maksymalna odległość 10,5 km/ którym dowożeni są już 

uczniowie od klas IV i następnych. Dzieci 3-6 – letnie uczęszczać będą do oddziału 

przedszkolnego, który organizacyjnie zostanie podporządkowany Przedszkolu 
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Samorządowemu w Dobrej . 

 Pan Burmistrz Andrzej Piątkowski dodał, że zmiana organizacji w Szkole w Dąbrowicy 

i w Strachocicach spowodowana jest zmniejszeniem liczby dzieci. Od 1 września 2010 

roku realizowana jest nowa postawa programowa, gdzie nie dopuszcza się łączenia 

uczniów. W roku szkolnym 2010-2011 w Szkole w Strachocicach zostają dzieci 

sześcioletnie, pięcioletnie i grupa dzieci czteroletnich może również  trzylatki i będzie 

to grupa dzieci przewyższająca dziesięcioro dzieci z tych czterech roczników.  

Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Wiesław Ignaczak 

poinformował o przyjęciu przez Komisję pozytywnej opinii do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Socjalno – Społecznej Janusz Nowakowski oznajmił, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Paweł Janicki zarządził głosowanie nad projektem uchwały w 

sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej w Dobrej poprzez likwidację „Szkoły 

Filialnej w Strachocicach”, która została przyjęta przez Radę większością głosów  tj. na 

14 radnych obecnych na sali podczas głosowania „za” jej przyjęciem głosowało 13 

radnych, głosów „przeciw” - nie zgłoszono, głosów  „wstrzymujących” – 1 głos. 

 

Uchwała nr XXXI/233/10 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 29 marca 2010 roku w 

sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej w Dobrej poprzez likwidację „Szkoły 

Filialnej w Strachocicach”, stanowi załącznik Nr 9 do protokółu. 

 

 6) Uchwała nr XXXI/234/10 w sprawie zatwierdzenia planów 

pracy Komisji stałych Rady Miejskiej w Dobrej na 2010r.–  

 

          Przewodniczący poprosił o przedstawienie planów pracy komisji stałych  na 

2010 przewodniczących poszczególnych Komisji.  

 

Plan pracy Komisji  Budżetowej i Mienia Komunalnego na 2010r  przedstawił p. 

Wiesław Ignaczak przewodniczący w/w Komisji stanowiący załącznik nr 1 do uchwały.  

Plan pracy Komisji  Socjalno Społecznej na 2010 r  p    przedstawił p. Janusz 

Nowakowski przewodniczący w/w Komisji stanowiący załącznik nr 2 do uchwały. 

Plan pracy Komisji  Rewizyjnej na 2010r  przedstawił p. Henryk  Gręzicki 

przewodniczący w/w Komisji stanowiący załącznik nr 3 do uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Wiesław Ignaczak 

poinformował o przyjęciu przez Komisję pozytywnej opinii do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Socjalno – Społecznej Janusz Nowakowski oznajmił, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Paweł Janicki zarządził głosowanie nad projektem uchwały w 

sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej w Dobrej na 2010 

r, która została przyjęta przez Radę jednogłośnie  tj. na 14 radnych obecnych na sali 

podczas głosowania „za” jej przyjęciem głosowało 14 radnych, głosów „przeciw” - nie 

zgłoszono, głosów  „wstrzymujących” – nie było. 

 

Uchwała nr XXXI/234/10 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 29 marca 2010 roku w 

sprawie  zatwierdzenia planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej w Dobrej na 2010 

r , stanowi załącznik Nr 10 do protokółu. 

 

 

 7) Uchwała nr XXXI/235/10 w sprawie wyrażenia zgody na 

oddanie w najem lokalu użytkowego na czas nieoznaczony oraz odstąpienie 

od obowiązującego przetargowego trybu zawierania tych umów.  

 

Burmistrz poprosił o przedstawienie projektu uchwały Sekretarza Dobrej p. 

Stanisława Stasiaka, który poinformował, że Rada Miejska na podstawie art.37 ustęp 4 

z dnia 21 sierpnia 1997 r. o gospodarce nieruchomościami tj. Dz. U. z 2004 r. Nr 261,  

poz. 2603 ze zmianami posiada również)posiada również kompetencje do wyrażenie 

zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia tych umów, co 

można w niniejszym przypadku uzasadnić małym znaczeniem ekonomicznym 

przedmiotu najmu i udogodnieniem dla mieszkańców pozyskania usług 

ubezpieczeniowych. Wyraża się zgodę na oddanie w najem na czas nieoznaczony na 

rzecz PrzedsiębiorstwaTransportowo-Handlowo-Usługowego„TRANS-EFFECTIV”Aldona 

Dorota Grzelak ul. Graniczna 4, 62-700 Turek część lokalu  użytkowego o pow. 3 m2 

znajdującego się w budynku gminnym /punkt informacyjny Urzędu Miejskiego/ 

położonym  w  Dobrej  przy ul. Plac Wojska Polskiego 10 z przeznaczeniem na 

prowadzenie pośrednictwa ubezpieczeniowego oraz na odstąpienie od obowiązującego 
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przetargowego trybu zawierania tych umów.   

 

Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Wiesław Ignaczak 

poinformował o przyjęciu przez Komisję pozytywnej opinii do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Socjalno – Społecznej Janusz Nowakowski oznajmił, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Paweł Janicki zarządził głosowanie nad projektem uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem lokalu użytkowego na czas 

nieoznaczony oraz odstąpienie od obowiązującego przetargowego trybu zawierania 

tych umów, która została przyjęta przez Radę jednogłośnie  tj. na 14 radnych 

obecnych na sali podczas głosowania „za” jej przyjęciem głosowało 14 radnych, 

głosów „przeciw” - nie zgłoszono, głosów  „wstrzymujących” – nie było. 

 

Uchwała nr XXXI/235/10 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 29 marca 2010 roku w 

sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem lokalu użytkowego na czas 

nieoznaczony oraz odstąpienie od obowiązującego przetargowego trybu zawierania 

tych umów, stanowi załącznik Nr11 do protokółu. 

 

 

 8) Uchwała nr XXXI/236/10 w sprawie zamiaru podziału 

samorządowej instytucji kultury pn. Miejsko – Gminnego Ośrodka Kultury z 

siedzibą w Dobrej. 

 

Burmistrz poprosił o przedstawienie projektu uchwały p. Barbarę Stasiak, która 

poinformowała, że Instytucja kultury pn. Miejsko – Gminny Ośrodek Kultury w Dobrej 

został powołany Uchwałą Rady Narodowej Miasta i Gminy w Dobrej Nr V/23/89 z dnia 

22 lutego 1989 roku jako instytucja prowadząca wielokierunkową działalność 

rozwijającą i zaspokajającą potrzeby kulturalne mieszkańców oraz działalność w 

zakresie upowszechniania i promocji kultury lokalnej w kraju i poza jego granicami.  

Instytucja ta została wpisana do prowadzonego przez Gminę Dobra rejestru instytucji 

kultury.  

Aktualnie obowiązujący statut ośrodka uchwalony przez Radę Miejską w Dobrej               

w dniu 26 września 2001 r. ( Uchwała Nr XXV/205/2001)  przewiduje, że w skład 
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Miejsko Gminnego Ośrodka Kultury w Dobrej wchodzi Miejsko – Gminny Dom Kultury 

oraz  Miejsko – Gminna Biblioteka Publiczna .    

Istniejący stan faktyczny jest sprzeczny z obowiązującym prawem. Przepis art. 13 ust. 

7 ustawy z dnia 27 czerwca 1997 r. o bibliotekach (Dz. U. Nr 85, poz. 539 z późn. 

zm.), który stanowi, iż: „Biblioteki publiczne nie mogą być łączone z innymi 

instytucjami oraz z bibliotekami szkolnymi i pedagogicznymi”. 

Natomiast zgodnie z art. 19 ustawy o bibliotekach Gmina organizuje i prowadzi                    

co najmniej jedną gminną bibliotekę publiczną.  

Gminna biblioteka publiczna winna działać jako samorządowa jednostka 

organizacyjna, funkcjonująca w formie instytucji kultury, finansowana z budżetu 

gminy jedynie za pomocą dotacji. 

Informacja o zamiarze i przyczynach podziału samorządowej instytucji kultury pn. 

Miejsko – Gminny  Ośrodek Kultury z siedzibą w Dobrej zostanie podana do publicznej 

wiadomości na 3 miesiące przed wydaniem aktu o podziale samorządowej instytucji 

kultury, poprzez ogłoszenie w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Dobra oraz na 

tablicach informacyjnych we wszystkich sołectwach. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Wiesław Ignaczak 

poinformował o przyjęciu przez Komisję pozytywnej opinii do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Socjalno – Społecznej Janusz Nowakowski oznajmił, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Paweł Janicki zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie 

zamiaru podziału samorządowej instytucji kultury pn. Miejsko – Gminnego Ośrodka 

Kultury z siedzibą w Dobrej, która została przyjęta przez Radę jednogłośnie  tj. na 14 

radnych obecnych na sali podczas głosowania „za” jej przyjęciem głosowało 14 

radnych, głosów „przeciw” - nie zgłoszono, głosów  „wstrzymujących” – nie było. 

 

Uchwała nr XXXI/236/10 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 29 marca 2010 roku w 

sprawie zamiaru podziału samorządowej instytucji kultury pn. Miejsko – Gminnego 

Ośrodka Kultury z siedzibą w Dobrej, stanowi załącznik Nr12 do protokółu. 

 

9) uchwała nr XXXI/237/10 w sprawie zmiany budżetu na 2010 rok  

 

 Burmistrz poprosił o przedstawienie projektu uchwały p. Skarbnik Beatę Kmieć, która 
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poinformowała, że do zmian, które były omawiane na komisjach proponuję się wnieść 

takie zmiany jak: 

- droga w Mikulicach na tę inwestycję w budżecie jest zarezerwowana kwota 

224.000,00 zł na dzień dzisiejszy mamy kosztorys i na budowę 755 m. tej drogi i 

kosztorys opiewa na kwotę 264.701,81 zł, dlatego też należy zwiększyć plan o kwotę 

41,000,00 zł. W związku z tym, że plan wydatków na tą inwestycję został zwiększony 

dlatego zmniejsza się rozdział 92601 § 6050 w projekcie budżetu mieliśmy kwotę 

244.027,00 zł większa ją się do 285.027,00 zł. 

Poinformowała, również o różnicy w paragrafami pomiędzy Powiatem a Gminą Dobra 

w sprawie pomocy finansowej w związku z kolektorem deszczowym. Po ustaleniach z 

RIO przenosi się dotację w wysokości 310.00,00 zł z działu 900 na 600, ora kwotę 

110.00,00 zł działy 900 na 600, ponieważ musi byś spójność między powiatem a 

Gminą. 

 Do MENU będzie składany wniosek o przyznanie środków 0,6% rezerwy subwencji 

oświatowej na dofinansowanie remontów bieżących w Zespole Szkół Publicznych w 

Dobrej, dlatego Szkoła musi wykazać się zabezpieczeniem środków na paragrafie 

remontowym plan remontu jest na kwotę 40.000,00 zł.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Wiesław Ignaczak 

poinformował o przyjęciu przez Komisję pozytywnej opinii do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Socjalno – Społecznej Janusz Nowakowski oznajmił, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Paweł Janicki zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie 

zmiany budżetu na 2010 rok, która została przyjęta przez Radę jednogłośnie  tj. na 14 

radnych obecnych na sali podczas głosowania „za” jej przyjęciem głosowało 14 

radnych, głosów „przeciw” - nie zgłoszono, głosów  „wstrzymujących” – nie było. 

 

Uchwała nr XXXI/237/10 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 29 marca 2010 roku w 

sprawie zmiany budżetu na 2010 rok, stanowi załącznik Nr13 do protokółu. 

 

 

Do pkt. 9. 
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Sprawozdania z realizacji  planu gospodarki odpadami 

 za okres 01.01.2007 do 31.12.2008. 

 

 

Burmistrz Dobrej p. Andrzej Piątkowski poprosił Sekretarza Dobrej p. Stanisława 

Stasiaka o przedstawienie sprawozdania dotyczące okresu od 02.01.2009 r. do 

26.02.2009 r. które stanowi załącznik nr 14. 

 

 

 

Do pkt. 10. 

 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych: 

 

 Burmistrz udzielił odpowiedzi: 

- w sprawie pytań dot. chodnika przy drodze powiatowej na ul. Dekerta przy posesji 

Pana Antoniaka, wyjaśnił, że trwają rozmowy z dyrektorem Szczepaniakiem, który 

twierdzi, że ten chodnik poprawiał wiele razy, natomiast p. Antoniak się wycofał jak  

wyliczono koszty.  

- odnośnie bałaganu przy posesji p. Koralewskiego, poinformował, że postara się aby 

właściciel posprzątał, jeżeli nie będzie poprawy to pozostaną sankcje karne. 

- odnośnie prac interwencyjnych, poinformował, że w tej kadencji nie korzystaliśmy z 

prac interwencyjnych, natomiast korzystaliśmy z prac publicznych, które po 

ustaleniach z Panią Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Turku najprawdopodobniej 

pojawią się od 1 czerwca 2010 roku, gdzie złożyliśmy wniosek na 10 osób. 

- w sprawie drogi powiatowej od Żeronic przez Moczydła w stronę Dąbrowicy kiedy 

otrzymaliśmy pierwszy sygnał, że droga jest zniszczona to w Zarządzie Dróg 

Powiatowych poinformowali, że była ona utwardzona, przekazano skargę p. 

Kucharskiemu, aby przywrócił ją do użytku. 

- poinformował również, że jesteśmy po przetargu na równiarkę, gdzie przetarg 

wygrał p. Łuczak i jak tylko obeschną to czeka na sygnał od p. Olejnika. 

-odnośnie pozwolenia na wycinkę drzew wynika to z ustawy o ochronie przyrody oraz 

rozporządzenia. 
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 pkt: 11. 

Wolne wnioski. 

Pan Dzierdzicki odnośnie wyczyszczenia drogi do Dąbrowicy. 

Pan Burmistrz wyjaśnił, iż musimy wystosować pismo dla rolników, że każdy po sobie 

musi posprzątać ulice jeżeli wyciąga z pola ziemię na asfalt. 

Pan Przewodniczący Paweł Janicki zwrócił się z prośbą o zamontowane radaru lub 

atrapy foto radaru na ul. Kilińskiego bo prędkość jest bardzo duża. 

Przewodniczący Paweł Janicki przypomniał radnym o składaniu oświadczeń 

majątkowych termin do 30 kwietnia 2010 roku. 

Radny Henryk Gręzicki prosił o uporządkowanie boiska przy Ośrodku Zdrowia na ul. 

Wiatraki. 

Pan Burmistrz Andrzej Piątkowski wyjaśnił, że wniosek odnośnie ustawienia radaru w 

Generalnej Dyrekcji leży ok. 1,5 roku, twierdzą, ze tak zmniejszono pieniądze na 

poprawę bezpieczeństwa, oraz prośbę dot. ustawienia barierek na ul. Kilińskiego. 

Wystąpiliśmy z kolejnym wnioskiem poświadczonym przez naszą Policję oraz policję w 

Turku. 

-odnośnie sprzątania boiska, Burmistrz wyjaśnił, iż młodzież musi mieć miejsce do 

grania w piłkę, ale sama po sobie musi sprzątać butelki oraz papierki. 

Przewodniczący oraz Burmistrz złożyli wszystkim życzenia świąteczne. 

    

pkt: 12. 

Zamknięcie obrad. 

 

 W związku z tym, że porządek XXXI Sesji Rady Miejskiej w Dobrej został 

wyczerpany, Przewodniczący  Rady Miejskiej w Dobrej Paweł Janicki o godz. 1135   

zakończył obrady sesji dziękując wszystkim za przybycie i udział w obradach. 

                                                                       

                                                                  Przewodniczący 

        I n s p e k t o r                            Rady Miejskiej 

       /-/ Ewa Zasiadczyk                                   /-/ Paweł Janicki 

 


